To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN INVESTMENT TRUST Date: 21-09-2025 10:27:56 AM Subject: Other Material Information JORDAN INVESTMENT TRUST announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الثقة للاستثمارات الاردنية التاريخ: 21-09-2025 10:27:56 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة الثقة للاستثمارات الاردنية عن وقوع الحدث الجوهرى المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 21-09-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 21-09-2025
Changes in the capital investments, or in the Company's objectives, or in its markets	التغيرات في الاستثمارات الرأسمالية أو في غايات الشركة وأسواقها
Pursuant to the provisions of the Disclosure Instructions for Issuing Companies and the Accounting Standards and Auditing Standards for the year 2004 and their amendments up to the year 2019, Article (8) concerning the disclosure of material information, and with reference to the company's disclosure dated 14/05/2025, we would like to inform you that the company has completed all the necessary procedures to recover its investment in the affiliate company, First Education Holding Company, at the book value of JOD 11,287,060 as shown in the financial statements as of 31/03/2025, through receiving a cash amount of JOD 6,602,388 and settling the remaining balance by means of a non-cash payment amounting to JOD 5,263,672. This comes within the framework of the company's plan to restructure its investment portfolio and strengthen its financial position.	عملاً بأحكام تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019، المادة (8) والخاصة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية، وبالإشارة الى إفصاح الشركة بتاريخ 2025/5/14، نود إعلامكم بأن الشركة قد أنهت كافة الإجراءات اللازمة لاسترجاع استثمارها في الشركة الحليفة شركة التعليم الأولى القابضة بالقيمة الدفترية والبالغة 11,287,060 دينار أردني كما هي ظاهرة في القوائم المالية بتاريخ 6,602,381 دينار أردني و تسديد طريق استلام مبلغ نقدي بقيمة 6,602,388 دينار أردني و ويأتي الباقي بموجب دفعة عينية بقيمة 5,263,672 دينار أردني ويأتي ذلك ضمن خطة الشركة لإعادة هيكلة محفظتها الاستثمارية وتعزيز مركزها المالي.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Alaa Mahmoud Almasri	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alaa Mahmoud Almasri